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Dagordning styrelsemöte Solna-Sundbybergs Brukshundklubb 
Klubbstugan: Datum och klockslag 
 
Närvarande: Malin Bergh, Agneta Lundström, Annika Jansson, Anne Sjölander, Monica Beijer, 
Pernilla Ahlfors, Karin Wallén 
Meddelat förhinder: Marianne Ahlex, Gunilla Solheim 

 
§ 1 Mötets öppnande 

Agneta utses till mötesordförande, Karin till mötessekreterare och Malin till justerare. 
 

§ 2 Fastställande av dagordning 
 Dagordningen fastställdes.  

 
§ 3 Föregående protokoll 

 Ingenting att tillägga.  

 
§ 4 Skrivelser 

Inkommande: Ingenting.  
• ... 
Utgående: Ingenting. 
• … 

 
§ 5 Ekonomiska rapport 

• Ekonomiska läget 
• PlusGiro: tom juni ut: 172 381,49 kr 
• Sparkonto: tom juni ut: 201 057,84 kr  
• Ekonomiska beslut under styrelsemötet 

o Beslut: 
Belopp: 

• Ekonomiska beslut mellan styrelsemötet (AU eller i styrelsens Facebook-grupp) 
o Beslut: 

Belopp: 
Beslutat av: 

 
§ 6 Rapporter från sektorer  

• HUS (Monica): 8 kurser kommer vara fyllda. Ger ca 100 000 kr i intäkter. Kan tillkomma nån kurs 
också.  

 
• TÄS (Annika): Lydnadsprov nästa tisdag.  

   - Håller på och tittar på nästa års tävlingar, men är lite kris med tävlingsledare, och ibland svårt med 
funktionärer överlag. Kanske vi kan köra en samlad tävling med de första klasserna: Startklass, Apell 
och BH-prov på samma dag?  
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-Tävlingsträningen på onsdagar – vi testar att köra varannan vecka, från och med 28 aug. Vi kör 
även fika vid de tillfällena.  
 

• RUS (Anne):  
- Nyss haft MH och har även i september. Lite svårt att få ekipage. Kvalitetssäkring av banorna ska 

ske.  
 
• TJHS (?): inget. 
• IGP/BSL (Agneta):  

- Prov den 5 oktober. Nya skul finns, mkt nöjda med dem.  
• IPO-R (Karin):  

- Lägret blev lyckat. Klubbens första tävling i IPO-R V-klass ytsök 7 sept. Nybörjarkurs i höst.  
• Rally (Monica):  

- Kommer bli kvällsträning.  
• Agis (Marianne):  
• NWS (?):  

 
• PUK (styrelsen):  

- Diskussion om att titta på dikesrensare. Kanske kan det gå att få bidrag från kommunen för att 
rensa så att fisken i naturreservatet kan röra sig? Malin tittar på vad det finns för typer av 
dikesrensare. Monica kollar om vi kan få bidrag från tex kommunen.  

- Altantaket behöver fixas. Hål som behöver åtgärdas.  
 

§ 7 Övriga frågor 

a) Hemsidan. Monica meddelar att texterna är uppdaterade. Oklart hur det blir med SBK:s hemsidor. 
Behåller vår egen plattform tills vidare.  
 

§ 8 Nästa möte 
Nästa möte blir onsdag 4 september kl 18.30.  
 
 

§ 9 Mötets avslutande 
 
Ordförande:    Sekreterare: 
 
………………………………………..   ……………………………………………. 
 
 
 
Justerare: 
 
……………………………………… 
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